
Protokół  Nr XXI/2020

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.

odbytej w dniu 20 sierpnia 2020 roku

w godz. od 1600 do 1640

W sesji uczestniczyło 12 radnych (ustawowo 15 radnych)  

Obecni:  Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Gałczyński Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Nieobecni radni: Florczyk Damian, Malicki Roman, Przybylak Magdalena

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

W  sesji  uczestniczył  także  Burmistrz  –  Marek  Rożek,  Zastępca  Burmistrza  –  Jolanta

Chudzińska  oraz Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska

Ad.1. Otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich
radnych oraz gości.

Ad.2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada jest władna do  podejmowania uchwał,

gdyż jest zachowane quorum, po czym przedstawił porządek obrad.

1. Otwarcie obrad.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XX  sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.
5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2020;

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025;

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego;

4) przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego zadań w zakresie zimowego utrzymania dróg    

powiatowych w sezonie 2020/2021;

5) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych;
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6) uchwalenia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy   

Borek Wlkp.;

7) wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych  

na terenie gminy Borek Wielkopolski;

8) uchylenia uchwały w sprawie likwidacji Szkoły filialnej w Zalesiu, wchodzącej w

skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp.;

9) uchylenia  uchwały  w  sprawie  likwidacji  Szkoły  filialnej  im.  Edmunda

Bojanowskiego  w  Wycisłowie,  wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkolno-

Przedszkolnego w Borku Wlkp.;

10) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Borek Wlkp. w roku szkolnym

2020/2021;

11) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej;

12) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  targowiska  miejskiego  

w Karolewie;

13) nadania Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Borku Wlkp.

8. Wolne głosy, wnioski i informacje. 
9. Zakończenie.

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku.

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji.

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad XX  sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu

z XX sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 24 czerwca 2020 roku i był wyłożony na

stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał  czy radni

zgłaszają uwagi do protokołu.

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia.

Za przyjęciem protokołu z XX sesji Rady głosowało 12 radnych, nikt nie był  przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania
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Wynik głosowania imiennego:

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Gałczyński Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w/w sprawozdanie zostało zamieszczone na stronie

internetowej  Urzędu  Miejskiego  w  Borku  Wlkp.  Materiały  zostały  przesłane  radnym  na

pocztę elektroniczną. W związku z powyższym nie będą odczytywane na sesji.

Do w/w sprawozdania radni nie zgłosili żadnych uwag.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.
Nie wpłynęło sprawozdanie.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych.
Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Ad. 7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2020

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  na  posiedzeniu  wspólnym  Komisji,  Skarbik  Gminy

szczegółowo omówiła projekt uchwały, wobec powyższego otworzył dyskusję nad projektem,

prosząc o opinię Komisji Rady:

1)  Rewizyjna – opinia pozytywna;

2)  Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 4 do niniejszego protokołu.
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Uchwała Nr XXI/ 179 /2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Gałczyński  Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 6 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXI/  180 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Gałczyński Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;
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Radny Michał Dopierała zapytał jaką metodą będzie wykonywana nawierzchnia drogi Jawory

– Koszkowo.

Burmistrz odpowiedział, że będzie to metoda slurry silk.

Innych uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 8 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXI/  181 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Gałczyński Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

1) przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego zadań w zakresie zimowego utrzymania dróg

powiatowych w sezonie 2020/2021

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1)  Rewizyjna – opinia pozytywna;

2)  Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 10 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXI/  182 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:
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Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Gałczyński Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

      5) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1)  Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 12 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXI/  183 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Gałczyński Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

6) uchwalenia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy  

   Borek Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.
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Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 14 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXI/  184 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Gałczyński  Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

7)  wskazania wstępnych miejsc lokalizacji  nowych przystanków komunikacyjnych na

terenie gminy Borek Wielkopolski

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 16 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXI/  185 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Gałczyński Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta
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 8)  uchylenia  uchwały  w  sprawie  likwidacji  Szkoły  filialnej  w  Zalesiu,  wchodzącej  

     w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 18 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXI/  186 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Gałczyński Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

9) uchylenia uchwały w sprawie likwidacji Szkoły filialnej im. Edmunda Bojanowskiego

w Wycisłowie, wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
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Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 20 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXI/  187 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Gałczyński Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

10) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Borek Wlkp. w roku szkolnym

2020/2021

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 22 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXI/  188 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Gałczyński Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

11) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 
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Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 24 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXI/  189 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek,  Dopierała  Michał,  Gałczyński  Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

12) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  targowiska  miejskiego  

      w Karolewie

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 26 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXI/  190 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:
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Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Gałczyński Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

13) nadania Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Borku Wlkp.

Przewodniczący Rady przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię 

Komisji Rady:

1) Rewizyjna – opinia pozytywna;

2) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna;

3) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna;

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od  głosowania.  Protokół  z  przeprowadzonego  głosowania  imiennego  stanowi  załącznik  

nr 28 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr XXI/  191 / 2020 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za (12): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  Gałczyński Jacek,

Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Jędrosz  Róża,  Osowicz  Artur,  

Pawlak Tomasz, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Ad.8. Wolne głosy i wnioski.

Radny Michał Dopierała zapytał  Burmistrza,  czy będzie organizowane zakończenie święta

plonów.

Burmistrz wyjaśnił,  że nie przewidujemy żadnego oficjalnego zakończenia,  ze względu na

sytuację  epidemiczną,  która  ciągle  jest  obowiązująca.  Ciągle  zmieniają  się  również

informacje  na  temat  ilości  zakażeń i  osób na  kwarantannie.  Ponadto  Burmistrz  dodał,  że

mieszkańcy poszczególnych wiosek organizują sobie na własną rękę w swoich mniejszych,

zamkniętych grupach święto plonów. Zastanawialiśmy się nad zorganizowaniem imprezy na

zakończenie lata, jednak jeśli byłoby to w sali MGOK nie wszyscy chętni mogliby wziąć

udział w tej imprezie, gdyby było to w plenerze, nie mamy gwarancji, że „zjedzie nam się pół
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powiatu”. W tym roku, wystarczy,  że rolnicy pójdą do kościoła i pomodlą się tradycyjnie  

i musi to wystarczyć.

Burmistrz  stwierdził,  że  mając  na  uwadze  powyższe  nie  zdecyduje  się  w  tym  roku  na

zorganizowanie  imprezy,  jeżeli  sytuacja  w  przyszłym  roku  się  unormuje  to  wówczas  

z „większą pompą” zostanie zorganizowana impreza.

Następnie  Burmistrz  poinformował,  że  w  związku  z  obecną  sytuacją  epidemiczną,  

w uzgodnieniu z dyrektorem Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp. od nowego

roku szkolnego klasy od I do III przeniesiemy do budynku Gimnazjum w Borku Wlkp., aby

odizolować tę grupę dzieci od starszych uczniów.

 Innych pytań nie zgłoszono.

Ad.9. Zakończenie.

W  związku  z  wyczerpaniem   porządku  obrad  oraz  brakiem  innych  głosów

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył XXI sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.

Protokołowała Przewodniczący Rady

Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak
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